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 Protokół z posiedzenia 
Komisji Terenowej, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego  

z   dnia 3 grudnia 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy ul. Krasickiego 9 
w Krupskim Młynie w dniu 3 grudnia 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Rafał Kuczera – przewodniczący komisji, 
Adam Łuć – wiceprzewodniczący komisji, 
Artur Dawydzik – członek komisji, 
Jacek Kiszkis – członek komisji, 
Gerard Piegza – członek komisji, 
Marek Smaruń – członek komisji, 
W posiedzeniu wzięli udział ponadto:  
Jan Murowski – Wójt Gminy,  
Stefan Hajda – Z-ca Wójta Gminy, 
Lucyna Kaminska-Kwiek – Skarbnik Gminy 
Janusz Weiss – Przewodniczący Rady Gminy. 
Beata Plaza – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 
  
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia, który 
przedstawiał się następująco: 

1. Zapoznanie się oraz sformułowanie opinii i wniosków dotyczących projektu uchwały 
budżetowej na 2013 rok.  

2. Sprawy bieżące. 
 

Przewodniczący Rady Gminy wnioskował o rozpoczęcie posiedzenia od przedstawienia przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej   informacji na temat  dwóch 
następnych projektów uchwał rady gminy dotyczących  nowych zasad gospodarowania odpadami na 
terenie gminy. Członkowie Komisji przychylili się do przedstawionej propozycji. Posiedzenie 
rozpoczęto od wysłuchania informacji na temat projektów uchwał w sprawie zasad gospodarowania 
odpadami oraz regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krupski Młyn. 
 
Ad. 1. 
 Zapoznanie się oraz sformułowanie opinii i wniosków dotyczących projektu uchwały 

budżetowej na 2013 rok.  

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały budżetowej na 2013 rok i przedstawiła jego 

główne założenia. Poinformowała jednocześnie, że budżet na rok 2013 jest budżetem  bardzo 

trudnym, bo opiera się przede wszystkim na prognozach, wskaźnikach i przewidywaniach.  

Uzasadniając konstrukcję nowego budżetu, Wójt Gminy Jan Murowski powiedział, że w roku 2013 

musimy skończyć przede wszystkim rozpoczęte zadania  oraz zadania wynikające z podpisanych  w 

bieżącym roku  umów. Te zadania a także tzw. koszty stałe pochłaniają  znaczną część  środków 

budżetowych. Mamy świadomość, że niektóre wydatki w proponowanym projekcie budżetu są 

niedoszacowane,  a mianowicie: wydatki na płace w oświacie i wydatki na MZKP. W związku z 

kończącymi się niektórymi zadaniami inwestycyjnymi rozważamy możliwość pozyskania środków z 

Europejskiego Funduszu Społecznego na doposażenie tych  obiektów w niezbędne sprzęty.  

Członkowie Komisji chcieli się dowiedzieć jak wyglądają  działania związane z poprawą jakości wody z 

nowego ujęcia wody  przy ul. Głównej w Krupskim Młynie. Radny Łuć chciał się dowiedzieć czy 

istnieje możliwość  montażu odżelaziacza na ujęciu, aby polepszyć jakość wody. Wójt przypomniał, że 

woda wydobywana z nowego ujęcia jest  dobra oraz odpowiada normom i w związku z tym nie  ma 

potrzeby instalowania na ujęciu dodatkowych urządzeń. Zastępca Wójta dodał, że problem  z wodą 

pojawia się na końcówkach sieci tj.; w rejonie ul. Głównej i Mickiewicza oraz na W-70 gdzie woda  ma  

rzeczywiście gorszą  jakość. Na podstawie uzyskanych dotychczas opinii, gorsza jakość wody na 
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niektórych odcinkach sieci wodociągowej może być rezultatem podwyższonego ciśnienia i zmiany 

kierunku przepływu wody. 

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził, że z wodą nie jest źle na samym ujęciu, jednak  u odbiorców 

jakość wody jest niezadawalająca. Zaapelował do Wójta o przekazywanie mieszkańcom aktualnych 

informacji na temat wody. Przypomniał, że mieszkańcy oczekują skutecznego działania od Wójta i 

Rady Gminy a to, że czasem przychodzą ze swoimi problemami na sesję, może świadczyć o ich 

determinacji.  Zauważył, że  widzi  jeszcze jeden problem, a mianowicie; przewidziana w projekcie 

budżetu kwota 30 000,00 zł. na wykonanie prac geodezyjnych w tym na udrożnienie rowu przy ul. 

Powstańców. Jego zdaniem wykonanie wszystkich prac za taką kwotę  jest nierealne. Powiedział, że 

ok. 1,5 roku temu proponował radnym spotkanie z fachowcem od melioracji ale nikt nie wyraził tą 

propozycją zainteresowania. Należy zauważyć, że obecnie w budżecie brakuje środków finansowych 

na działanie związane  z odtworzeniem  wspomnianego rowu odwadniającego.  

Jan Murowski powtórzył, że  projekcie  budżetu przewidziano środki finansowe na prace geodezyjne i 

kartograficzne, które  pozwolą na wykonanie prac przygotowawczych związanych udrożnieniem 

rowu.  

Adam Łuć powiedział, że należałoby  odtworzyć rowy a  cały teren wzdłuż rowów oczyścić i udrożnić.  

Tylko takie prace pozwoliłyby na osuszenie sąsiadujących budynków, które są obecnie niszczone 

przez wysokie wody gruntowe.  

Prosił jednocześnie o uszczegółowienie zakresu zadań ujętych w projekcie budżetu na 2013 rok 

dotyczących m.in.: modernizacji budynku wielofunkcyjnego przy ul. Zawadzkiego 3 w Krupskim 

Młynie; przebudowy budynku domu kultury w Potępie. Wójt  Gminy przedstawił  zakres 

przedmiotowych zadań i dodał, że zadania te będą sfinansowane ze środków pochodzących ze 

Spichlerza Górnego Śląska.  

Radny Łuć zaproponował aby prowadzenie Sali w Potępie powierzyć strażakom OSP w Potępie i chciał 

się dowiedzieć czy będzie modernizowana droga na cmentarz? Wójt Murowski wyjaśnił, że najpierw 

trzeba wykonać  prace związane z montażem oświetlenia przy tej drodze, co również jest  realizacją  

wniosków radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy wyraził opinie, ze konieczną sprawą jest zakup agregatu prądotwórczego 

dla miejscowości Potępa, w związku z częstymi wyłączeniami prądu.  

Jan Murowski powiedział, że w 2013 roku nie zaplanowano środków na takie zadanie, jednocześnie 

zauważył, że wyłączenia zdarzają się już o wiele rzadziej, niż miało to miejsce jeszcze kilka miesięcy 

temu.  

Przewodniczący Rady zaapelował aby jak najszybciej dokonać przejęcia przez Gminę sieci 

wodociągowej od mieszkańców Potępy m.in.:  przy ulicy Nowej.  

Radny Łuć powiedział, że należy dążyć do zmniejszania strat wody, które jeszcze do niedawna były 

znaczne.  

Wójt Gminy przypomniał, że obecnie priorytetem jest budowa przepompowni ścieków w Ziętku i 

wymiana sieci wodociągowej w Krupskim Młynie i Potępie.  

Radny Łuć pytał czy będą zrealizowane wnioski Ochotniczej Straży Pożarnej w Potępie na 2013 rok? 

Wójt wyjaśnił, że w budżecie na 2013 rok będą zapewnione środki finansowe niezbędne do 

funkcjonowania jednostki  OSP Potępa w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gasniczym.  

Przewodniczący Rady Gminy chciał się dowiedzieć czy w związku z powstaniem Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Rekreacji przewidziane są w budżecie zwiększone środki finansowe na jego 

funkcjonowanie? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że znacznego zwiększenia środków w budżecie gminy nie ma. W budżecie 

przewidziano w tej chwili środki budżetowe na etat Z-cy Dyrektora ds. sport i rekreacji. Po 

przeprowadzonej dyskusji Komisja postanowiła pozytywnie zaopiniować przedstawiony przez  Panią 

Skarbnik Gminy projekt uchwały budżetowej na 2013 rok wraz z wieloletnią prognozą finansową.  
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Ad. 2. 

                Sprawy bieżące. 

1. Artur Dawydzik: 

a) prosił o przypomnienie jak została załatwiona sprawa p. Wójcik a dotycząca rehabilitacji 

jej córki. Wójt Murowski odpowiedział, że niestety mimo starań nie udało się spełnić 

oczekiwań wnioskującej, ponieważ nie ma przepisu prawa, który pozwalałby gminie na 

udzielenie wnioskowanego zakresu pomocy pełnoletniej osobie niepełnosprawnej. 

b) podziękował za nowe ogrodzenie przy ul. Mickiewicza 1; 

c) pytał co z remontem ulicy Świerczewskiego? 

Wójt wyjaśnił, że najpierw należy wykonać tam modernizację sieci kanalizacyjnej a 

dopiero później będzie można zajmować się remontem drogi.  

2. Jacek Kiszkis podziękował Wójtowi Gminy za doprowadzenie do wycinki topoli wzdłuż stawu 

„Bajorko”  przy ulicy Głównej w Krupskim Młynie oraz wnioskował o uzupełnienie ubytków w 

nawierzchni na ulicy Świerczewskiego.  

3. Adam Łuć wnioskował o zburzenie „murku” znajdującego się przy ulicy Głównej 9, przed 

wejściem do siedziby PEC „CIEPŁOGAZ”. 

4. Gerard Piegza prosił o przypominanie mieszkańcom gminy o nie blokowaniu  samochodami 

dróg gminnych podczas ich odśnieżania. 

 

 
Posiedzenie Komisji zakończyło się o godz. 18.00. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 
 
Rafał Kuczera ………………………… Adam Łuć ………………………. Artur Dawydzik …………………………….  

Jacek Kiszkis ……………………… Gerard Piegza ………………………. Marek Smaruń …………………….. 

Prot. K. Michałek  
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 


